

Styrelsemöte 2023-2

Dagordning Linköpings hundungdom 2023-03-06 - 2

Närvarande: Olivia Gustafsson, Ida Wessberg, Rolf Gustafsson, Malin Öster, Yvonne Öster, Elin Fahlander, Hanna Hedlund, Ing-Christin Lindblom

1. **Mötet öppnas:** Olivia öppnade mötet och hälsade vår nya styrelsemedlem Hanna extra välkommen.
2. **Val av mötessekreterare:** Yvonne Öster
3. **Val av justerare:** Malin Öster
4. **Godkännande av föregående protokoll:** Redan godkänt
5. **Kassarapport:** Rolf meddelar att vi gått back ca: 12 000 i februari.
6. **Aktivitets och beslutslogg:** Yvonne fixar med elektrikerna.
7. **Inkomna skrivelser:**
Belysningen i hallen. Styrelsen beslutade att vi byter ut alla lysrör mot ledlampor och ser över elförbrukningen.

Punkter från årsmötet:

- * Tanja kan tänka sig att utreda nya gräset, kostnad etc.
- * Annika Mojanis kan tänka sig att utreda kostnader etc angående belysning på planerna.
- * Lagning av hinder. Yvonne är projektledare.

Ta bort soptunnan från uteplanen: Styrelsen beslutade att ta bort tunnan.

Ansvarsområden:

- * **Mailen,** Ing-Christin Lindblom
- * **Verkställandeutskott:** Kassör, ordförande och vice ordförande.
- * **Rally** Ida Wessberg
- * **Lydnad** Jeanette Engström
- * **Hooper:** Malin Öster
- * **Ungdomsgruppen:** Ing-Cristin
- * **Bygggruppen:** Rut Jonsson
- * **Utbildning:** Yvonne Öster
- * **Nosework:** Helena Zimdahl
- * **Agility:** Sofie Bruce
- * **Vaktmästagruppen:** Yvonne Öster
- * **Fikagrupp:** Ing-Christin
- * **PRgrupp:** Elin Fahlander
- * **Bidragsgrupp:** Ing-Christin Lindblom
- * **Sponsorgrupp:** Yvonne Öster, Malin Öster
- * **Sektionsansvarig:** Malin Öster

Halltider: Styrelsen beslutade att se över rutinerna gällande halltiderna för att möjliggöra tidigare släpp.

Betalkort: Rolf har undersökt om vi kan få kreditkort. Det kommer att kosta 280 kr/år. Styrelsen beslutade att Rolf får i uppdrag att fixa det till Ing-Christin och eventuellt Monica Bruce. Styrelsen beslutade beloppsgräns 20 000 kronor

Sommarläger: Styrelsen beslutade att vi ska ha ett läger den 11-13 augusti.

Protokollföring: Bordläggs till Sofie är med på möte.

Fixardag: 15 april. Elin fixar inbjudan. Eventuellt bära ut hinder. Vaktmästargruppen gör en arbetsplan. Elin bokar hallen. 10-16:00 Korvgrillning. Fikargruppen ansvarar för fika o korv.

REPSKAPET: Styrelsen beslutade att ungdomsgruppen undersöker om någon i ungdomssatsningen vill åka.

8. **Real:** Real vill boka några dagar. Styrelsen beslutade att det är ok.

9. **Rapporter:** Inga inkomna rapporter

10. **Rapporter från/till arbetsgrupperna:**

Rally:

Huset:

Freestyle:

Agility:

Ungdomsgruppen:

Förslagslådan:

11. **Förslagslådan: Inga inkomna skrivelser**

12. **Övriga frågor:** Rolf, frågade om intresse för chattgruppen. Vi bestämde att ha kvar den vi har och lägga till Hanna.

13. **Nästa möte:** 3 april klockan 18:00 hos Yvonne.

14. **Avslutning av mötet.**

Mötesordförande:

.....

Justerare:

.....